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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-11/2015 
Datum:  24. 11. 2015 

 

ZAPISNIK 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 24. 11. 2015, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, 
Karlo Passoni, Žarko Kodermac, Romana Velišček, Domen Drufovka, Boris Šfiligoj, Lilijana Kastelic, 
Aleš Simčič, Goran Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Mateja Ambrožič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 
Mojca Treplak, Tina Novak Samec, Valter Kocina, novinarji  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2016 – prva 

obravnava  
4. Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike  
5. Pobude in vprašanja svetnikov 
6. Realizacija sklepov 10. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 16 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. 
 

Ad 2. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 11. redne seje.   
 
Silvan Peršolja spomni na to, da je bilo na zadnji seji Občinskega sveta Občine Brda dogovorjeno, 
da se začnejo vsi potrebni postopki za imenovanje Komisije za gospodarstvo, ki naj bi jo imenoval 
župan. Zanima ga, ali je bilo v tej smeri že kaj narejenega, v nasprotnem primeru predlaga točko 
dnevnega reda, da občinski svet imenuje to delovno komisijo. 
 
Anita Manfreda pojasni, da so zadeve v teku. Glede na to, da je bilo med obema rednima sejama 
Občinskega sveta Občine Brda zelo malo časa in da je bil zelo kratek rok za pripravo gradiva, 
predvsem proračuna Občine Brda za prihodnje leto, se je občinska uprava odločila, da bo to 
točko uvrstila na naslednjo sejo Občinskega sveta Občine Brda. V tem času bodo stekli vsi potrebni 
postopki v zvezi s pozivom za predlaganje kandidatov. Komisijo bo imenoval župan Občine Brda, 
ker naj bi bila to županova komisija.     
 

Silvan Peršolja predlaga, da se do naslednje seje Občinskega sveta Občine Brda izpelje postopek 
imenovanja Komisije za gospodarstvo, v kolikor ne, naj se točka o imenovanju komisije uvrsti na 
dnevni red naslednje seje.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen predlagani DNEVNI RED 11. redne seje.   
 

Ad 3. 
 

Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2016 – prva obravnava  

 

Predlog proračuna Občine Brda za leto 2016 predstavi Beti Kumar.  
 
Uvodoma predstavi bistvena dejstva, ki so vplivala na pripravo Proračuna Občine Brda za leto 2016 
in sicer:  

• Znesek primerne porabe na prebivalca v RS še ni določen in je predmet pogajanj med 
Vlado RS in združenji občin,  

• Ni jasno kdaj bodo pripravljeni naslednji razpisi v finančni perspektivi do leta 2020, niti kateri 
bodo upravičeni stroški oz. projekti, s katerimi bi se lahko posamezne občine prijavljale,  

• Pri prodaji premoženja (predvsem zemljišč) na podlagi individualnih vlog fizičnim osebam se 
čuti vpliv slabše kupne moči, na drugi strani pa občina ne razpolaga s premoženjem, ki bi 
bilo prosto in v njeni lasti in bi bil tržno zanimivo podjetjem za postavitev proizvodnih ali 
storitvenih obratov.  

 
Na usklajevalnem sestanku s predstavniki svetniških skupin so bili podani naslednji predlogi:  

• Na proračunski postavki 16019 – Subvencije stanovanjskih kreditov se zagotovi 10.000 EUR  
• Na proračunski postavki 16018 – Nakup stanovanja se zagotovi 134.000 EUR 
• Neporabljena sredstva vaških skupnosti se prenese v naslednje proračunsko leto in se to 

uredi z rebalansom proračuna.      
 
Boris Rožič sprašuje, zakaj je tako velik znesek pri proračunski postavki 16018 – Nakup stanovanja, ki 
znaša 134.000 EUR.  
 
Predsedujoči predlaga, da se seja zapre za javnost in predmetna zadeva se ne vključi v redni 
zapisnik seje.  
 

Na glasovanje je bil dan SKLEP  
Seja ni več odprta za javnost in zadeva se ne vključi v redni zapisnik seje.  
ZA je glasovalo 16 svetnikov, PROTI 0 svetnikov. Sklep je sprejet.  
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil 
voden na nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega 
sveta in se ne objavlja. Člane občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani 
predsedujoči.  
 
Po zaključeni razpravi o predmetni zadevi se seja ponovno odpre za javnost.  
 
Oskar Kristančič poda pripombo na proračunsko postavko18079 – Kulturni dom Medana, ki znaša 
1.000 EUR. Tega vsekakor ne more podpreti. Dvorana je v zelo slabem stanju, predvsem pa pušča 
streha. Dejstvo je, da je potrebna čim prejšnja sanacija tega objekta.   
 
Oskar Kristančič še sprašuje, kdo se je prijavil na Javni poziv o sofinanciranju vzdrževanja pohodnih 
poti in učne poti ter trasiranju nove tematske poti v Občini Brda za leto 2015 in komu so bila 
sredstva odobrena.  Prijavilo se je društvo, ki ni dobilo nobenega odgovora. Glede na to, da se 
pohodne poti po Brdih veliko oglašuje, je velika odgovornost tudi na tem, da se jih vzdržuje.  
 
Silvan Peršolja poda naslednje predloge:  

• po sestanku z odgovornimi na Direkciji za infrastrukturo se pripravi in Občinskemu svetu 
Občine Brda predstavi okvirni terminski plan priprave in izvedbe rekonstrukcij na državnih 
cestah, kjer se pričakuje oz. vključuje tudi sodelovanje občine;    

• proračunska postavka 11003 – Financiranje Konzorcija Brda – sredstva se z rebalansom 
prednostno povečajo, če bo prišlo do realizacije projekta zaščite Rebule;  

• v mesecu januarju 2016 se izvede že dogovorjena vgradnja ustreznih grabelj na vtoku v 
čistilno napravo iz smeri naselja Dobrovo 
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Edbin Erzetič opozori na proračunsko postavko 16047 – Obnova delov vodovodnega omrežja 
Mrzlek in sicer, da se prioritetno realizira »vodovod Belo«.   
 
Teja Jelina poda naslednja vprašanja in predloge:  
 
• Zakaj so višji Odhodki za plače in druge izdatke zaposlenim za 22.440 EUR.  

 
Anita Manfreda pojasni, da so tu zajeta sredstva za delovanje občinske uprave in za programe 
javnih del, katere postavko smo povišali še za dodatno zaposlitev v okviru javnih del (iz sedanjih 
dveh na tri zaposlitve) v kolikor bodo le-ta odobrena. Predvidena je ena odpravnina za 
upokojitev in povišanje sredstev za regres, ki se bo skladno spremembo zakonodaje (ZUJF) v letu 
2016 spremenil. Skladno z sprejetim Odlokom o spremembah in dopolnitvah odloka o 
organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Brda, bosta dva zaposlena s 1. 
januarjem 2016 prešla iz občinske uprave na ZTKMŠ Brda. V letu 2016 je predvidena nova 
zaposlitev v Oddelku za finance, gospodarske in družbene dejavnosti in sicer za vodenje 
računovodstva in financ za ZTKMŠ Brda.     

 
• Kaj se smatra pod postavko prireditve ob praznikih v navedenih VS oz. KS (Medana, Kožbana, 

Višnjevik?)  
 

Beti Kumar pojasni, da gre za posamezne vaške oz. krajevno skupnost, ker so v letu 2015 želele 
spremembe, sedaj pa se je sredstva prerazporedilo za prireditve oz. delovanje znotraj vaških 
skupnosti.  

 
• Proračunska postavka 10001 – Lokalni zaposlitveni programi  
 

Beti Kumar pojasni, da gre za povečanje sredstev, v kolikor bomo dobili odobren dodaten 
program javnega dela. 

 
• Proračunska postavka Promocija občine v skupni višini 93.300 EUR  
 

Beti Kumar pojasni, da ne gre samo za prireditve temveč tudi za druge promocijske aktivnosti 
(karte, zloženke, vrečke,…)  

 
• Proračunska postavka 14055 – Sofinanciranje turističnih programov in promocijskih aktivnosti.  

Kaj pomeni razpis za turistične programe in promocijo na področju vinarstva. 
 

Anita Manfreda pojasni, da je potrebno poskrbeti, da se dodatno promovira kmetijstvo in 
vinarstvo v občini Brda. Na razpis se bodo lahko prijavile vse pravne in fizične osebe, ki bodo 
izpolnjevale pogoje iz razpisa. 

 
• Kaj pomeni proračunska postavka 18027 – Sofinanciranje lokalne televizije in lokalnega radia?  
 

Anita Manfreda pojasni, da gre konkretno v tem primeru za sofinanciranje Radia Robin, ki 
pokriva tudi občino Brda.  

 
• Proračunska postavka 18079 – Kulturni dom Medana.  

 
Sama je mnenja, da je dvorana v zelo slabem stanju, saj je v njej tudi že sama nastopala. Strinja 
se s tem, da je potrebna prenove. Glede na to, da se bo Kulturni dom Medana vključilo v 
projekt energetske sanacije, bi si želela, da se v podoben projekt vključi tudi Zadružni dom na 
Humu.  

 
Anita Manfreda pojasni, da je Občina Brda že dala pobudo za vključitev v Program ELENA. To 
je mednarodni razpis, ki omogoča izvedbo tehnične pomoči pri pripravi projektov. Posamičen 
projekt pa mora biti v višini 50 mio EUR. Ker so zneski zelo visoki, bo v ta projekt vključenih več 
občin. V bodoče se lahko se prijavi tudi Zadružni dom Hum. Kulturni dom Medana je za 
pridobitev tehnične pomoči, v ta projektni predlog že vključen in sicer za  energetsko sanacijo. 
V naslednji finančni perspektivi bo kar nekaj razpisov za energetsko sanacijo.  
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• Proračunska postavka 16030 – Upravljanje in tekoče vzdrževanje pokopališč  

Ali obstaja možnost za zagotovitev sredstev za izdelavo projektne dokumentacije za razširitev 
pokopališča v Podsabotinu, saj se grobna mesta zmanjšujejo.   

 
• Proračunska postavka 15040 – Projekt UNESCO – Prosi za kratko obrazložitev.  
 
Direktorica ZTKMŠ Brda, Tina Novak Samec pojasni, da gre dejansko za nadaljevanje načete teme 
že v prejšnjem mandatu, sodelovanje med destinacijo  Brda in Collio. Pred kratkim so bili 
predstavniki Občine Brda in ZTKMŠ Brda v občini Dolegna (ITA), kjer je Občina Brda prejela tudi 
posebno nagrado prav z vidika tega sodelovanja in skupne zaščite naravne krajine. Ta sredstva so 
predvidena zaradi tega, da se razišče kaj je smiselno narediti, katero prijavo oddati, kaj bi zaščitili in 
kaj bi to doprineslo Brdom. Vse to bo potekalo v sodelovanju z Zavodom RS za varstvo kulturne 
dediščine in pristojnim ministrstvom. Dolga pot bo do tega, da se bo projekt lahko sploh uvrstil na 
spisek v slovenskem merilu, zato ker se vsako leto na ta spisek uvrsti le dva projekta.  
 
Romana Velišček prosi za podrobnejšo obrazložitev proračunske postavke 14024 – Javni zavod za 
turizem, kulturo, mladino in šport Brda, ki je precej povečana.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da sta Občina Brda in ZTKMŠ Brda v letošnjem letu prevzela v 
upravljanje Vilo Vipolže. Potrebno je pokrivati tekoče stroške poslovanja (voda, elektrika, 
zavarovanje, vzdrževanje,…), kar ni majhen finančni zalogaj. Poleg tega je potrebno delati na 
trženju tega objekta, kar seveda zahteva določen vložek, in vlagati tudi v same programe.   
 
Na vprašanje Silvana Peršolje, kako je s plačevanjem najemnine, Tina Novak Samec pove, da se 
najemnina odvaja glede na to kar se zasluži. To pomeni, da vsakič, ko se odda prostor v najem, so 
dolžni ta del enkrat mesečno odvesti Ministrstvu za kulturo.  
 
Na vprašanje Edbina Erzetiča, kako je s cenami najema, Tina Novak Samec pojasni, da imajo za 
oddajanje prostorov v najem potrjen cenik s strani Ministrstva za kulturo in Sveta zavoda ZTKMŠ 
Brda. Cena najema je odvisna od dolžine in obsega najema ter zahtev posameznikov.  
 
Oskar Kristančič prosi za obrazložitev postavk 19001 – Dejavnost javnih vrtcev in 19002 – Dejavnost 
vrtcev izven občine. Zanima ga, ali gre tukaj samo za plačilo razlike med ceno programov v vrtcih 
in plačili staršev ali tudi za kaj drugega. Namreč, za vrtec pri OŠ Dobrovo so zagotovljena sredstva 
tudi za plače zaposlenih.  
 
Beti Kumar pojasni, da gre samo za plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev. V 
letošnjem šolskem letu so celo še trije otroci več, ki obiskujejo vrtec izven občine Brda, kar znaša 
skupaj 37 otrok.  
 
Na vprašanje Damjana Birtiča, Beti Kumar pojasni, da je občina vrtec dolžna plačevati po določilih 
zakona, ko ima eden od staršev in otrok stalno bivališče v občini Brda.    
 
Oskar Kristančič opozori na to, da spremembe na postavki 18079 – Kulturni dom Medana, ne bo 
predlagal, niti je ni dolžan predlagati, saj so bila sredstva zagotovljena že v Proračunu Občine Brda 
za leto 2015.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
 
Predlog Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2016 je primeren za nadaljnjo obravnavo.  
 
 

Ad 4. 
 

Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike 

 
Uvodno obrazložitev poda Anita Manfreda.  
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Občina Brda je 5. 11. 2015 prejela dopis Okrožnega sodišča v Novi Gorici za predlaganje 
kandidatov za sodnike porotnike in na svoji spletni strani dne 11. 11. 2015 objavila poziv k oddaji 
predlogov za kandidate.  
 
Po 42. členu Zakona o sodiščih so pogoji za imenovanje sodnika porotnika naslednji:  

• biti državljan Republike Slovenije 
• dopolnjena starost trideset let 
• ne biti pravnomočno obsojen za kaznivo dejanje, ki se preganja po uradni dolžnosti 
• zdravstveno ter osebnostno primeren za udeležbo pri izvajanju sodne oblasti 
• aktivno znanje slovenskega jezika. 

 
Proporcionalni delež sodnikov porotnikov, ki odpade na Občino Brda je 5 (pet) sodnikov 
porotnikov, njihov mandat pa traja pet (5) let in so lahko ponovno imenovani.  
 
Prejete predloge je občinska uprava predala v obravnavo Komisiji za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki je tudi izpeljala postopek obravnave predlogov.     
 
Nadalje obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
Teja Jelina.  
  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda 
naslednje kandidate za sodnike porotnike: 
 
1. Tina Prinčič, Gonjače 6, 5211 Kojsko, roj. 28.06.1980, za mladoletnike 
2. Davorin Vidrih, Vipolže 9a, 5212 Dobrovo, roj. 12.05.1952, za gospodarske zadeve 
3. Ernest Žnidarčič, Gregorčičeva 9, 5212 Dobrovo, roj. 08.01.1951 
4. Kristjan Kavčič, Šmartno 90b, 5211 Kojsko, roj. 15.01.1984 
5. Franc Perko, Drnovk 3b, 5212 Dobrovo, roj. 21.02.1947. 
 
Silvan Peršolja pove, da nima nobene podlage za odločanje. Prosi, da se v prihodnje občinski svet 
seznani s pisnimi predlogi komisije pred obravnavo na seji občinskega sveta.   

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. Občinski svet Občine Brda predlaga za sodnike porotnike:  

• Tina Prinčič, Gonjače 6, 5211 Kojsko, roj. 28.06.1980, za mladoletnike 
• Davorin Vidrih, Vipolže 9a, 5212 Dobrovo, roj. 12.05.1952, za gospodarske zadeve 
• Ernest Žnidarčič, Gregorčičeva 9, 5212 Dobrovo, roj. 08.01.1951 
• Kristjan Kavčič, Šmartno 90b, 5211 Kojsko, roj. 15.01.1984 
• Franc Perko, Drnovk 3b, 5212 Dobrovo, roj. 21.02.1947 

 
2. Sklep prične veljati takoj in velja za Poziv predstavniškim organom občin in drugim pristojnim 

predlagateljem na območju Okrožnega sodišča v Novi Gorici, da predlagajo kandidate za 100 
sodnikov porotnikov Okrožnega sodišča v Novi Gorici (Uradni list RS 67/2015) in za morebitni prvi 
naslednji poziv. 

 
Ad 5. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Silvan Peršolja 
 
S katerim aktom je urejeno ugotavljanje delovne uspešnosti in nagrajevanje zaposlenih na občini in 
ali se redno uporablja in kakšen je odstotek izplačanega variabilnega dela v preteklem letu? 
 
Aleš Simčič 
 
V kakšni fazi je ureditev središča Dobrovega?  
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Goran Simčič 
 
1. Zakaj se ne izvaja nadzor na podlagi sprejetega Odloka o obveznostih lastnikov in skrbnikov 

psov na območju Občine Brda?  
2. Parkiranje na centralnem parkirišču na Dobrovem – predlaga, da se uvede brezplačno 

parkiranje do pol ure in nato plačljivo parkiranje.   
3. Ko je bilo podano soglasje za cesto v »Dugo« - Vipolže, je bilo v sklepu Vaške skupnosti Vipolže 

navedeno, da se soglasje izda pod pogojem, da se cesta popravi. Cesta še vedno ni 
popravljena.  

4. Cesta v »Dugo - Končevo« (Vipolže) - cesta naj se dokončno popravi.       
 

Ad6. 
 
Realizacija sklepov 10. redne seje 

 

Pripomb ni bilo.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.25 uri.  
 
 
 
 
     Zapisničarka                       Predsedujoči                   Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                        Goran Simčič                                  Anita Manfreda 


